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Poznań, 19 grudnia 2022 r. 

 

Szanowny Pan  

Marek Woźniak 

Marszałek Województwa Wielkopolskiego 

  

Interpelacja 

Na podstawie art. 23 ustawy o samorządzie województwa składam interpelacją w sprawie działań 
na rzecz polepszenia jakości projektów zgłaszanych do „otwartego konkursu ofert na realizację w 
formie powierzenia lub wspierania zadań publicznych Województwa Wielkopolskiego w 
dziedzinie kultury”. 
 
Opis stanu faktycznego:  

W dniu 27 listopada b.r. na podstawie § 4 ust. 2 Uchwały Nr XXXIII/594/21 Sejmiku Województwa 
Wielkopolskiego z dnia 19 lipca 2021 r. w sprawie: trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
Województwa Wielkopolskiego zgłosiłem Zarządowi Województwa Wielkopolskiego poprawki 
do projektu uchwały budżetowej Województwa Wielkopolskiego na rok 2023.  

Jedna z nich dotyczyła zwiększenia wydatków o 400 000 zł w dziale 921, rozdział 92105, § 2360 
„Dotacja celowa z budżetu jednostki samorządu terytorialnego, udzielona w trybie art. 221 
ustawy, na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji organizacjom 
prowadzącym działalność pożytku publicznego” do kwoty 4 400 000 zł. 

Zarząd nie przyjął ww. poprawki. 

Na posiedzeniu Komisji Kultury w dniu 13 grudnia b.r. marszałek przedstawił argument przeciw 
przyjęciu poprawki, polegający na tym, że niektóre projekty składane do konkursu są „słabsze”, 
nie spełniając oczekiwań organizatora konkursu. 

Pytania: 

1. Czy rozważano podjęcie działań, których celem byłoby podniesienie jakości składanych 
wniosków? 

2. Czy można zorganizować szkolenie dla zainteresowanych organizacji, na którym 
przedstawiono by oczekiwania Zarządu dotyczące konkursu i optymalne sposoby ich 
realizacji? 

3. Czy z wiedzy i doświadczenia pracowników UMWW wynika, że istnieją inne sposoby na 
podniesienie jakości składanych wniosków? A jeżeli tak, to czy można je wdrożyć? 

 

Z poważaniem, 
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